
Beboerrådsmøde 26/01-2023 

Dagsorden 

1. Opfølgning på sidste møde 

Nordea Fonden 

Reklamekampagne Ravnsbjerg 

Rengøring 

 

2. Foreninger 

Bordtennisklub 

 

3. Rengøring og husorden 

Regler til brug af fællesarealer 

Indførelse af belønningssystem 

 

4. Eventuelt 

Referat 

Til stede: Formand Markus Hagedorn, Næstformand Frederik Bindesbøll, Kasser Simon 

Lyngbo, Gustav Søndergaard, Jonas Thuesen, Renas Nooga og Kristian Toft 

Ordstyrer: M. Hagedorn.  
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Opfølgning på sidste møde 

Nordea Fonden 

● Formand Markus har fået tilbud på jævnelse af halvmur, renovation af gårdhave ved 

barens udearealer. 

● Varmemester har kommet med idé om at gro humle i gårdhave.  

○ Enstemmelse om at det er en god idé. 

● Foreslag om at købe udstyr til varetagelse af gårdhave. 

● Snak om eventuel opstart af bryggeforening. 



○ Beboerrådet synes det lyder interessant, og det vedtages, at Markus skal 

undersøge mulighederne for opstart af bryggeforening og indarbejde det i font-

søgningen. 

 

Reklamekampagne Ravnsbjerg (Fremlæg af J. Thuesen om muligheder) 

● Searchmind 

○ Startgebyr 5.000kr. 

● Nord 

○ Startgebyr 3.000kr. 

● Obsidian digital 

○ Ingen startgebyr. 

Foreninger 

● Bordtennis klub 

○ Gammelt bordtennis rum kan ikke åbnes pga. sikkerhedshensyn (må ikke være 

et opholdsrum). 

○ Varmemester vil undersøge om rummet kan genåbnes. 

○ Markus orienterer om, at bordtennisbordet fra den tidligere bordtennisklub kan 

sælges til en pris i omegnen af 2500-5000 kr og foreslår derfor beboerrådet at 

sælge bordet bordet. Markus orienterer om den alternative løsning at søge at 

sikkerhedsgodkende et andet eller samme lokale. 

■ Beboerrådet instruerer Markus til først at forsøge at finde en løsning på 

lokalemangel. Kan et lokale ikke findes må bordet sælges. 

● Baren 

○ Kaffemaskine er blevet indkøbt og sat op (bliver brugt ofte). 

■ Pris: 700kr. 

■ Beboerråd vil betal halvdelen (350kr). 

■ Pris for en kop kaffe = 10kr. 

○ Nyt lærred, ceiling mount og beslag til barens projekteropsætning. 

■ 2400-2500 kr for lærred (beboerråd vil betale 1500kr). 

○ Dækkelse af halvdelen af prisen for barens indkøb, enstemmigt godtaget. 

● Fitness 

○ vil bruge 150kr på småudstyr. 



● Bræstpilsforening 

○ Vil have penge til flere casual brætspil. 

○ Beder om et budget på 3000kr. 

■ Beboerrådet anerkender foreningens behov for flere alm. brætspil, der 

vil give flere kollegianere mulighed for at benytte tilbuddet. Set i lyset 

af tidligere investeringer i både brætspil og lokale, beslutter et flertal i 

beboerrådet imidlertid først at afsætte 1500 kr. til nye brætspil. 

● Indkøb af nøglebokse til fælleslokaler. 

○ Markus orienterer om udfordringer for foreninger på kollegiet ift. 

nøgleudlevering efter de fleste lokaler er gået over til chip-nøglesystemet. 

Markus har derfor bedt Simon om at indkøbe en nøgleboks, hvor man gennem 

bluetooth kan give andre adgang at åbne nøgleboksen. Simon skal afteste om 

systemet virker optimalt ift. udlejning af MM-rummet, og foreslår beboerrådet 

at indkøbe minimum én (til musikrummet) i tilfældet af, at den virker. 

■ Et enstemmigt beboerråd giver Simon bemyndigelse på at indkøbe 

flere nøglebokse efter behov, såfremt den virker optimalt. 

Rengøring og husorden 

Regler til brug af fællesarealer 

● Markus og varmemester har udarbejdet et dokument men regler for hvad en 

rengøringsansvarlig skal gøre gennem ugen. 

○ Vil printes og hænges på døren til hver gangs køkken. 

● Det forlyder, at Varmemesteren og rengøringsfirmaet har et ønske om at fjerne det 

dobbelte rengøringstjek fremadrettet, således kun Varmemesterens krydser gælder. 

Beboerrådet har ikke indflydelse på denne beslutning, som skal træffes af kollegiets 

bestyrelse. Der er derfor grund til at tage denne varsling seriøst. Rengøringssystemet 

er egenhændigt den post, der sætter beboerrådet og varmemesteren i værste lys hos 

kollegianerne, og Markus giver udtryk for den holdning, at flere og hårdere sanktioner 

ikke er vejen frem, men blot vil hjælpe til den dårlige omgangstone. 

● Markus foreslår på grund af ovenstående bemærkning, at beboerrådet indfører et 

belønningssystem hurtigst muligt. Idéen er, at det køkken med færrest af 

varmemesterens rengøringskrydser bliver belønnet med en sponsoreret fest i baren af 

beboerrådet i slutningen af semesteret. 

○ Beboerrådet vedtager enstemmigt at afsætte 1500-2000 kr til formålet. 



Eventuelt 

● N/A 


